

Title (en)

Suction cleaner with dust-bag space and fan motor axially disposed at the rear thereof.

Title (de)

Staubsauger mit einem Staubbeutelraum und axial hinter diesem angeordneten Gebläseaggregat.

Title (fr)

Aspirateur avec compartiment pour le sac à poussière et moteur à compresseur disposé axialement à l'arrière de celui-ci.

Publication

EP 0028741 A2 19810520 (DE)

Application

EP 80106490 A 19801023

Priority

DE 2945176 A 19791108

Abstract (en)

The vacuum cleaner has a dust bag space (2) and a fan motor (5) disposed axially at the rear thereof. A filter (11) is arranged downstream of the fan motor (5) and the discharge air flows through a hollow space (7) provided between the dust bag space (2) and the bottom (10) of the vacuum cleaner housing (1). In order to achieve an effective noise insulation, downwardly directed discharge openings are provided in the bottom (10) of the vacuum cleaner housing (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Der Staubsauger weist einen Staubbeutelraum (2) und ein axial hinter diesem angeordnetes Gebläseaggregat (5) auf. Dem Gebläseaggregat (5) ist ein Filter (11) nachgeordnet und die Ausblasluft durchströmt einen zwischen dem Staubbeutelraum (2) und dem Boden (10) des Staubsaugergehäuses (1) vorgesehenen Hohlraum (7). Um eine wirksame Geräuschdämpfung zu erreichen, sind im Boden (10) des Staubsaugergehäuses (1) nach unten gerichtete Ausblasöffnungen vorgesehen.

IPC 1-7

A47L 9/00

IPC 8 full level

A47L 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 9/0081 (2013.01)

Cited by

EP1444944A3; EP0706774A1; US6314610B1; WO0016680A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0028741 A2 19810520; EP 0028741 A3 19810722; DE 2945176 A1 19810514

DOCDB simple family (application)

EP 80106490 A 19801023; DE 2945176 A 19791108